



Förbundsstyrelsen - Protokoll Nr 6

Datum	tisdagen den 2/9-2025
Tid	Kl. 18.00- 21.00
Plats	Teams
Närvarande	Fredrik Gundmark, Maria Wiese, Nicole Kaiser, Kirsi Nording Cronsten, Erik Gahnertz, Tobias Back, Alexandra Laurell och Frej Levin (från punkt 11)
Frånvarande	Luiz Fernandes
Adjungerade	Mona Lundkvist och Matilda Ritzén

1. Dagordningen

Dagordningen godkändes.

2. Mötessekreterare

Till mötessekreterare valdes Matilda Ritzén.

3. Justerare

Till justerare utsågs Maria Weise.

4. Föregående protokoll

Föregående protokoll justerades av Frej Levin.

Förbundsstyrelsen beslutade:

- Att godkänna föregående protokoll för FS-5 och lägga det till handlingarna med följande ändringar:

- En justering i per capsulam-beslutet gällande värderingstabellen.
- En omformulering under punkt 12.

Rapporter

5. Styrelsens arbete

Fredrik Gundmark har blivit tillfrågad att ingå i Idrottsakademins styrelse och har tackat ja. Mona Lundkvist har suttit i styrelsen sedan 2018 och lämnar med varm hand över till Fredrik.

Nicole Kaiser arbetar tillsammans med kansliet på en kommunikationsstrategi som efterfrågats av både årsmötet och av kansliet. Under våren hölls flera workshops och ett första utkast har tagits fram.

Elitdrottskommittén har haft en planeringshelg för att ta fram en gemensam definition av elitidrott inom SB&K, eftersom uppfattningarna skiljer sig mellan underförbunden. Resultatet presenteras för styrelsen när det är klart.

Frej Levin fick under föregående möte i uppdrag att starta en projektgrupp för marknad. Han har tillsammans med Kirsi Nording Cronsten och Tobias Back haft ett första möte om säljorganisationen. Arbetet med att tillsätta projektgrupperna för både marknad/säljorganisationen och kampsportsfestivalen pågår. Det noterades att arbetet bör samordnas med kommunikationsstrategin som tas fram.

Alexandra Laurell har hanterat ett ärende gällande en tävlingssanktion som dragits in och överklagats. Alexandra har förberett mejl med relevant information till berörda parter och ärendet hanteras därefter av RIN.

6. Ekonomi

Maria Wiese gick igenom ekonomin och uppmanade de styrelseledamöter med ansvar för olika områden att redan nu planera sina insatser för 2026 och inkomma med budgetönskemål i god tid innan årsmötet. Ett preliminärt besked om RF-stöd kommer den 18 oktober. Det konstaterades att vissa projekt har medel kvar som behöver användas.

7. Kanslirapport

Förbundsstyrelsen tog del av kansliets rapport om det pågående arbete. Mona Lundkvist informerade att alla inlämningar till RF är klara.

Under punkten ställdes en fråga om hur kampsportsgalan ska redovisas i verksamhetsplanen 2024-2025, då arbetet med galan 2026 redan har påbörjats. Mona följer upp detta med Sofia Arnbom.

8. Inval och utträde

Förbundsstyrelsen noterade att följande föreningar blivit invalda:

Göteborgs Kenjutsu Koryu Förening
Shudokan Budoklubb
Stockholms Jiujitsuklubb

Förbundsstyrelsen noterade att följande föreningar har begärt utträde:

Inga föreningar

9. Verksamhetsplanen

Arbetet fortskrider i enlighet med den gällande verksamhetsplanen vilket redogjordes för i kanslirapporten.

Diskussion och beslutspunkter

10. Uteslutning

- a) Vid föregående möte beslutade förbundsstyrelsen att inleda ett uteslutningsärende gällande Karate Syd IF, med hänvisning till att föreningens stadgar inte uppfyller de krav som gäller för medlemskap i Svenska Budo & Kampsportsförbundet och Riksidrottsförbundet. Föreningen gavs möjlighet att inkomma med skriftligt yttrande inom föreskriven tidsfrist. Ett yttrande inkom, vilket har beaktats i ärendets vidare handläggning. Förbundsstyrelsen konstaterar att det inkomna yttrandet inte föranleder någon ändring i tidigare bedömning, utan fastställer nu beslut om uteslutning.

Förbundsstyrelsen beslutade:

- Att utesluta Karate Syd IF som medlemsförening i Svenska Budo & Kampsportsförbundet. Föreningens medlemskap i underförbundet Svenska Fullkontaktskarateorganisationen upphör därmed också.

- Att beslutet delges föreningen skriftligen tillsammans med information om överklagandemöjlighet till Riksidrottsnämnden (RIN) inom tre veckor från delgivningsdatum.

- b) FS diskuterade även rutiner för liknande ärenden i framtiden. Stadgarna granskas vid inträde men det konstaterades att det kan finnas behov av att genomföra stickprovskontroller och sätta tydligare rutiner för både uteslutning och återinträde.

11. Formalia kring ärende Jujutsu

Med hänvisning till beslutet på föregående möte informerade Alexandra Laurell att arbetet med handlingarna varit mer omfattande än väntat och bad om att få bordlägga punkten till nästa FS-möte.

Förbundsstyrelsen beslutade:

- Att bordlägga punkten till nästa FS-möte.

Frej Levin anslöt till mötet under denna punkt (11).

Per capsulam-beslut

Offert: modernisering av SB&K:s webbshop

Förbundsstyrelsen bekräftade det beslut som tidigare fattats i Teamsgruppen:

- Att godkänna offerten från Pigment (Offert 1180) och ge kansliet i uppdrag att starta projektet tillsammans med Pigment och Bethebrand.

Kirsi Nording Cronsten, Fredrik Gundmark, Nicole Kaiser och Maria Wiese deltog i beslutet.

Stadgeändring SDF: distrikt Väst

Förbundsstyrelsen bekräftade det beslut som tidigare fattats i Teamsgruppen:

- Att godkänna de av SDF-mötet beslutade ändringarna samt att FS gör medskick enligt punkterna under "övriga noteringar".

Kirsi Nording Cronsten, Fredrik Gundmark, Nicole Kaiser, Frej Levin och Maria Wiese deltog i beslutet.

Förbundsutvecklingsplan 2026-2027

Förbundsstyrelsen bekräftade det beslut som tidigare fattats i Teamsgruppen:

- Att godkänna den framtagna förbundsutvecklingsplanen för att skicka till RF 1/9.

Fredrik Gundmark, Erik Gahnertz, Nicole Kaiser, Frej Levin och Maria Wiese deltog i beslutet.

Övriga frågor

Styrelsen behandlade frågan om ordförandens avhopp i disciplinnämnden och behovet av en tillfällig lösning fram till årsmötet. Kansliet fick i uppdrag att utreda vilka åtgärder som krävs.

Förbundsstyrelsen beslutade:

- Att, i samråd med RF juridik, ge kansliet i uppdrag att utreda behovet av ett extra årsmöte och vid behov förbereda för ett sådant.
- Att ta fram en proposition till nästa årsmöte om att även välja en vice ordförande i disciplinnämnden.
- Att föra en dialog med disciplinnämnden om dess arbete och tillsättandet av en tillfällig ordförande fram till årsmötet.

Kommande styrelsemöten

14 oktober, kl.18.00 via Teams

6 december, kl.14.00 med efterföljande julbord

20 januari 2025, kl.18.00 via Teams

3 mars 2025, kl.18.00 via Teams

17 april, kl.17.00 återkommer om plats

18 april årsmöte

Mötesordförande

Fredrik Gundmark

Vid protokollet

Matilda Ritzén

Justerare

Maria Weise